
Kuala Lumpur: Skuad futsal
Selangor melaung amaran
awal untuk mendominasi
saingan Liga Premier Futsal
Malaysia (MPFL) yang julung
kali dianjurkan Persatuan
Bolasepak Malaysia (FAM)
tahun ini.

Biarpun liga dijadual ber-
mula Jun depan, skuad lelaki
yang diwakili Kelab Futsal
MAC giat melakukan perse-
diaan rapi termasuk menga-
dakan perlawanan persaha-
batan di Indonesia bermula
28 Mac hingga kelmarin (1
April ) .

Presiden Kelab Futsal MAC
merangkap pengurus pasu-
kan futsal lelaki Selangor,
Mimi Afzan Afza berkata, pi-
haknya sedar saingan tahun
ini lebih sengit apabila FAM
menaik taraf liga futsal ke-
pada kejohanan bertaraf liga
profe sional .

“Sudah tentu sasaran kami
untuk juara, tapi kita kena
akur saingan hebat Pahang
dan Perak yang dibarisi ra-
mai pemain negara.

“Jadi skuad lelaki kini giat
berlatih di bawah bimbingan
ketua jurulatih Addy Shai-
rullyzam termasuk menga-
dakan empat perlawanan
persahabatan dengan dua

pasukan institusi pengajian
tinggi, iaitu Tax Usakti dari
Universitas Trisakti dan Ins-
titute Perbanas serta pasukan
Pilihan Panatrate Caraka di
Jakarta, Indonesia,” kata nya

ketika dihubungi Arena Me-
tro .

Katanya, Selangor menang
6-2 ke atas Tax Usakti dan
Institute Perbanas (3-1), na-
mun tewas tipis kepada Pi-

lihan Panatrade Caraka (4-3)
yang diwakili pemain dan
bekas pemain nasional In-
done sia .

Mimi Afzan berkata, pa-
sukan Selangor turut di-

perkuat tiga pemain ke-
bangsaan iaitu penjaga gol
utama, Azrul Hadee Mohd
Taufiq serta dua pemain te-
ngah Syed Aizad Daniel
Syed Nasir dan Muhammad
Azri Rahman.

“Majoriti 25 pemain da-
ripada kelab MAC selain Ma-
jlis Perbandaran Subang Jaya
(MPSJ). Mereka ini turut di-
beri pendedahan dengan
menyertai pertandingan an-
taranya di Amerika Syarikat
dan Australia bagi mening-
katkan prestasi,” katanya .

Sementara itu, majlis pe-
nyerahan kontrak pasukan
futsal Selangor berlangsung
pada 24 Mac lalu memba-
bitkan pasukan lelaki dan
wanita yang turut bertanding
pada MPFL.

Raja Muda Selangor, Teng-
ku Amir Shah Sultan Sha-
rafuddin Idris Shah yang juga
presiden baharu Persatuan
Bolasepak Selangor (FAS) tu-
rut mencemar duli meng-
hadiri majlis.

Pasukan wanita yang di-
wakili skuad futsal MPSJ
mempunyai 15 pemain dan
tujuh pegawai serta diurus-
kan Nor Azmi Rosli.

Meor Riduwan Meor Ahmad
mr idu w an @ hmet r o . co m. my Selangor sedia dominasi MPFL

PEMAIN skuad futsal Selangor bergambar bersama Tengku Amir Shah (berdiri belakang, tengah).
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Siraj Mohd Zaini
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Shah Alam

“T olonglah, kami
hanya mahukan
kemudahan air

dan elektrik sahaja,” kata Siti
Aminah Abdullah, 39, pen-
duduk Orang Asli yang ting-
gal di kawasan hutan ber-
hampiran Bukit Bandaraya,
Seksyen 8 di sini.

Katanya, kehidupannya
kini sangat memerlukan ke-
dua-dua kemudahan asas
itu bagi membantu urusan
sehariannya termasuk me-
ngurus empat anak berusia
lapan hingga 10 tahun.

Siti Aminah yang juga
mualaf berkata, mereka ha-
nya bergantung kepada set
generator yang hanya dipa-
sang pada waktu memer-
lukan saja.

“Kalau hujan pada waktu
malam, suami, Sulaiman
Mela perlu membeli minyak
petrol RM20 untuk mema-
sang set generator dan ia cu-
ma bertahan dua atau tiga
jam saja.

“Pendapatan bulanan
kami tidak banyak dan kos
membeli minyak petrol me-
ningkatkan perbelanjaan
kami , ” katanya ketika dite-
mui di sini.

Siti Aminah ditemui dalam

operasi turun padang Lem-
baga Zakat Selangor (LZS)
yang dihadiri Ketua Operasi
Agihan LZS Daerah Petaling
Mohd Nur Fadhil Yohman
serta beberapa wakil penaja.

Difahamkan, kira-kira 10
keluarga Orang Asli men-
diami kawasan berkenaan
yang hanya boleh dimasuki
melalui kenderaan pacuan
empat roda sejauh satu ki-
lometer dari Jalan Bukit
Bandaraya .

Tinj auan Harian Metro ju-

ga mendapati kebanyakan
rumah kayu didiami me-
reka dalam keadaan uzur
dan tidak terurus malah bo-
leh membahayakan nyawa
khususnya ketika cuaca bu-
ruk .

Beberapa bumbung rumah
dilaporkan rosak teruk dan
tidak dibaiki sehingga kini
akibat kejadian ribut yang
melanda Shah Alam, minggu
lalu .

Sementara itu, Mohd Nur
Fadhil berkata, melalui ope-

rasi turun padang terbabit,
kakitangan LZS melakukan
bancian dan semakan secara
terus bagi mengenal pasti
bentuk bantuan yang harus
diberikan kepada golongan
Orang Asli itu.

Katanya, semakan terbabit
secara tidak langsung akan
dapat mengemaskini status
golongan itu sekali gus me-
nilai sama ada pendapatan
seisi keluarga asnaf terbabit
masih berada di bawah garis
minimum kecukupan.

‘Tolonglah kami . . . ’
Penduduk Orang Asli rayu kemudahan asas bekalan air, elektrik

“Pendapatan bulanan kami tidak banyak
dan kos membeli minyak petrol

meningkatkan perbelanjaan kami
Siti Aminah

ANGGOTA LZS (kanan) bertanya kepada Siti Aminah bagi mendapatkan maklumat untuk pemberian bantuan.
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Ziarah Kasih MPKK

AHLI Majlis Pengurusan Komuniti Kampung (MPKK) Sungai Sekamat, Kajang bersama Ahli Dewan 
Undangan Negeri (ADUN) Kajang, Hee Loy San (duduk dua dari kanan) yang mengadakan Program Ziarah 
Kasih bagi membantu golongan kurang bernasib baik, baru-baru ini.

PROGRAM Ziarah Kasih memberi bantuan kepada seorang penduduk.

BANTUAN kepada golongan memerlukan. HEE menziarahi pesakit strok.
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Peluang usahawan Selangor kembangkan perniagaan
SHAH ALAM - Hari Ter-
buka Usahawan Perba-
danan Kemajuan Negeri 
Selangor (PKNS) BizPoint 
2019 yang dianjurkan buat 
julung kalinya menjadi me-
dium kepada usahawan di 
Selangor mengembangkan 
lagi perniagaan mereka se-
terusnya mencipta kejaya-
an lebih besar.

Pengurus Komunikasi 
Korporat, Ishak Hashim 
berkata, program hasil in-
isiatif Bahagian Pemban-
gunan Usahawan (BPU) 
PKNS itu memberi 
peluang lebih besar untuk 
usahawan berkumpul 
mendapatkan ilmu dan 
pada masa sama berkong-
si kejayaan serta pengala-
man sekali gus mencari 
peluang perniagaan.

Menurutnya, PKNS 
turut mengambil peluang 
mempromosikan pro-
gram-program pemban-

Hari Terbuka Usahawan PKNS BizPoint 2019 menjadi medium mengembangkan perniagaan.

gunan keusahawanan 
PKNS serta perkhidmatan 
yang ditawarkan di PKNS 
BizPoint kepada orang 
awam.

“Pelbagai pengisian 
dirancang sepanjang hari 
terbuka yang dianjurkan ini 
khas buat usahawan dan 
mereka yang ingin 

mendapatkan tips pernia-
gaan secara percuma.

“Kita menampilkan be-
berapa jurulatih bisnes an-
taranya Rik Sadiman atau 
lebih dikenali sebagai Rita-
kamal yang berkongsi tips 
‘Inovasikan Produk & Ser-
vis Anda’ dan Arif  Ahmad 
yang berkongsi tips ‘Cara 

Mudah Kuasai Kewangan 
Perniagaan’, manakala Ni-
nie Dania berkongsi tips 
‘Urus Bisnes Gaya Korpo-
rat’.

“Jurulatih yang kita 
panggil ini adalah mereka 
yang hebat dan berjaya da-
lam perniagaan ma-
sing-masing sekali gus 

boleh dijadikan inspirasi 
kepada usahawan-usaha-
wan lain,” katanya pada hari 
terbuka berkenaan di 
PKNS BizPoint, Seksyen 7, 
di sini.

Selain itu, Ishak berka-
ta, turut dibuka pendafta-
ran kepada orang awam 
yang ingin menjadi ahli 
PKNS BizClub yang mena-
warkan pelbagai tawaran 
menarik.

Katanya, peluang per-
niagaan dengan kadar sewa 
yang minimum ditawarkan 
eksklusif buat ahli PKNS 
BizClub dan tawaran 10 
peratus diskaun diberikan 
di mana-mana karnival 
perniagaan anjuran Eh Eh 
Bazar yang bekerjasama 
dengan PKNS.

“Bukan itu sahaja, 
malah mereka yang men-
jadi ahli akan menerima 
subsidi harga tapak niaga 
sehingga 40 peratus di kar-

nival terpilih dan meneri-
ma jaringan sesama ahli 
PKNS BizClub.

“Ahli juga akan tersena-
rai di dalam direktori BPU 
dan sekiranya ada peluang 
perniagaan, keutamaan 
diberikan kepada mereka, 
malah kursus serta pro-
gram keusahawanan disa-
lurkan terus kepada ahli,” 
katanya.

Menurutnya, PKNS 
juga  menawarkan 
penyewaan pejabat (VIO 
by PKNS) secara bulanan 
lengkap dengan penyambut 
tetamu, nombor telefon, 
faks dan bilik mesyuarat 
bagi usahawan yang tidak 
memiliki pejabat.

“Saya percaya dengan 
penganjuran Hari Terbuka 
Usahawan BizPoint, 
usahawan dan peserta akan 
memperoleh banyak ilmu 
yang boleh dimanfaatkan,” 
katanya.
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Jangan bela anjing 
baka terlarang

KUALA SELANGOR – Orang 
ramai dinasihatkan supaya tidak 
memelihara anjing jenis baka ter-
larang yang disenaraikan Jabatan 
Perkhidmatan Veterinar Malaysia.

Yang Dipertua Majlis Daerah 
Kuala Selangor (MDKS), Rahilah 
Rahmat menjelaskan, pihaknya 
menyarankan pemilik anjing peli-
haraan di daerah ini untuk menda-
patkan lesen atau memperbaharui 
lesen anjing peliharaan mereka.

“Lesen anjing peliharaan boleh 
diperoleh di Jabatan Kesihatan 
dan Persekitaran MDKS atau da-
tang terus ke kaunter bergerak 
yang akan dibuka pada 6 April ini 
sehingga 21 April nanti.

“Pemohon perlu mengemuka-
kan sijil kesihatan dan mengemu-
kakan status anjing yang telah atau 
tidak dimandulkan daripada Pe-
gawai Jabatan Haiwan Negeri Se-
langor atau lain-lain doktor vete-
rinar yang berdaftar.

“Setiap lesen untuk seekor an-
jing akan dikenakan bayaran se-
banyak RM12 sahaja untuk seta-
hun,” katanya dalam satu 
kenyataan kepada Sinar Harian.

Rahilah menegaskan, permo-
honan lesen ini penting kerana 
adalah menjadi satu kesalahan 
mengikut Undang-Undang Kecil 
Pelesenan Anjing dan Pembiakan 
Anjing (MDKS) 2017.

“Satu kesalahan mempunya-
i,memelihara atau melindungi 
anjing yang melebihi umur tiga 
bulan,” katanya.
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SMK Section 18 school field 
in better condition thanks to MBSA 
By ZAWIN SAKDON 
metro@thestar.com.my 

SMK Section 18 in Shah Alam students are 
grateful they have a better field in their 
school following an upgrade by the Shah 
Alam City Council (MBSA). 

The 1.9ha field located in the school com-
pound took two months to complete last year. 

Upgrading works involved improving the 
physical condition and installation of anti-
climb fence around the field. 

Shah Alam deputy mayor Mohd Rashidi 
Ruslan said the project was carried out under 
MBSA's corporate social responsibility (CSR) 
programme for a few schools in the city. 

He said the aim of the project was to pro-
vide a conducive and proper field for stu-
dents when taking part in sport activities and 
community programmes. 

"The school also allows the public to use 
the field on weekends and public holidays so 
it not only benefits students but also the local 
community," Mohd Rashidi said during the 
launch. 

Mohd Rashidi added that SMK Section 18 
was the third school in the city where the 
school field was open for public use through 
rental basis. 

He said as of April 1, the school would 
shoulder the responsibility of maintaining the 
field by trimming the grass, collecting rubbish 
and fertilising the soil. 

Since the football field will also be used by 
the public, the school will have to maintain 
the field for the public to rent the grounds. 

The school management will have to depos-
it the money from the field rental into a con-
solidated fund and not into the parents-teach-
ers association's account, said Mohd Rashidi. 

Besides upgrading school fields, MBSA allo-
cated RM2.5mil to build walkways for seven 
schools around Shah Alam last year. 

SMK Section 18 principal Ahmad Kamal 
Idris said the students were utilising the 

school field at its optimum. 
"The field used to be abandoned years ago 

with many puddles on the field and certain 
parts could not be used for activities," Ahmad 
said. 

"I hope more programmes like this are car-
ried out as we need to churn out students 
who not only excel academically but also in 
co-curricular activities," added Ahmad. 

Mohd Rashidi signing the plaque at the entrance to the upgraded school field. Wi th hime are 
Petaling Perdana district education officer Abdul Ghaffar Bakar and Ahmad (in white shirt). 
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in Animal quarantine centre 
SELAYANG Municipal Council's 
(MPS) Animal Quarantine Centre 
(AQC) in Rawang is in dire need of 
improvements to its current facili-
ties, including accommodating a 
waiting room for people wanting to 
adopt strays. 

MPS Corporate Communications 
Department director Mohamad Zin 
Masoad said the municipality needs 
RM192,750 to improve the current 
facilities at the AQC. 

Last week, Selangor Local 
Government, Public Transportation 
and New Village Development 
Committee chairman Ng Sze Han 
visited the AQC to evaluate the 
needs of the centre at Taman 
Industri Integrasi Rawang. The cen-
tre is in need of repairs, new equip-
ment, and a waiting room. 

need of makeover 

Ng (right) visiting-
the AQC to 
evaluate the 
needs of 
the centre in 
Taman Industri 
Integrasi Rawang. 

AQC will wait for an allocation 
from the Selangor government to 
be approved before embarking on 
the much-needed makeover. 

Mohamad Zin said AQC, which 
sits on a 0.2ha land, was built in 
2008 to hold stray cats, dogs, cows 
and goats. 

MPS has a Gift and Adopt pro-
gramme where people can hand 
over their pets if they no longer 
want them and the council would 
put them up for adoption, for free. 

According to Mohamad Zin, the 
programme is to stop people from 
abandoning their pets. 

Rawang assemblyman Chua Wei 
Kiat had also followed Ng on his 
visit to the AQC, along with several 
councillors, Mohamad Zin and MPS 
department heads. 
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吉兰丹（马首） 

警察（马首） 

古晋足总（M3) 
登嘉楼 

i连突足总（附) 

国民大学（马首) 

负雪兰藉 

^砂拉越（马首) 

负土地发展局联 

胜 ULTIMATE (M3) 
胜新山足总（M3) 
胜 PROTAP (M3) 

今曰赛程（3曰） 

4:15PM巴都路阿（M3)对霹雳经济发展局 

(瓜登苏丹依斯迈体育场） 

4:15PM雪兰莪联（马首）对吉打 

(士拉央市议会体育场） 

9:00PM霹雳对森美兰（马首） 

(怡保霹雳体育场） 

9:00PM雪兰莪发展机构对马六甲 

(莎阿南体育场） 

9:00PM 彭亨对 PIB (M4) 
(关丹达鲁马末体育场） 

9:00PM玛拉工艺大学(马首)对八打灵再也市 

(莎阿南玛拉体育场） 

9:00PM吉兰丹联（M3)对沙巴（马首） 

(哥市苏丹莫哈末四世体育场） 

9:00PM槟城(马首)对监狱局球会(M3) 
(巴都加湾体育场） 

'9:00PM吉隆坡对敦拉萨球会(M3) 
(蕉赖吉隆坡足总体育场） 

注：马超球队不加注明。 
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咋日成绩（2曰） 
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綠 
•YA.B磁山 

雙管齊下控制污染 

I:境议题在国内开始受到广大 II、关注。虽然这个议题在过去 

不曾是大选主轴，但是我预料在未 

来曰子，环境议题将会成为政治议 

题。 

在上个月结束的雪州州议会会 

议，我隔壁选区的伊党州议员拿督 

阿末尤努斯医生在州议会多次提起 

环境议题，包括非法塑料垃圾工厂 

所引起的空气污染问题，以及当局 

如何监督瓜冷区重工业工厂的环境 

保护工作。 

虽然他^州议会伟论连篇，但是 

翌曰当负责总结外资事务的行政议 

员拿督邓章钦负责回答时，他本人 
却患上了国阵议员的毛病一一失踪 

了。 

阿末尤努斯本人自雪州民联政府 

时代就代表伊斯兰党出任瓜冷区的 

州议员兼州行政议员。虽然伊斯兰 

党于2016年宣布结束和行动党及公 

正党的合作关系，但是当时雪州伊 

党上从行政议员，下至村长县议员 

没有一人有勇气作真正的切割，辞 

官告退。因此，他本人身为三JS州 

议员兼行政议员，下面有他伊党的 

县议员和村长，现在却在州议会质 

问瓜冷区各个大型工业投资的相关 

资料，这点不令人觉得奇怪吗？ 

環境局角色重要 

合法外资和环境保护到底要如何 

取得平衡？我认同邓章钦的说法， 

即任何一个领域的工业活动都不可 

能做到零排放和零污染，反之最为 

关键的是处理和分解生产线所制造 

的排放物，尽量降低甚至抵消排放 

物对环境的破坏。 

他也提到，任何外国投资者要来 

马来西亚设厂都必须经过严格审 

核。根据我的理解，首先必须通过 

马来西亚工业发展局（MIDA)的审 

核，MIDA将会和各州投资单位协调 

寻觅适合的地点，其次必须获得环 

境局通过，厂房或资方或许必须提 

交环境评估报告，在特定情况下， 

厂家可能需提交详细环境评估报告 

道（DEIA)�当这些工作完成之 

后，厂房和投资者就可以向地方政 

府提出建厂申请等工作。 

通过这个简单程序，不难发现其 

实环境局所扮演的角色至关重要。 

只可惜，过去一年，从瓜冷的洋垃 

圾问题到最近的巴西古当金金河污 

染问题，突显该局执法能力与人手 

不足，导致该局往往必须在污染发 

生之后亡羊补牢。正所谓道高一尺 

魔高一丈，这意味著环境局必须时 

刻确保他们有足够的人力资源和技 

术来执行法律赋予他们的权力。 

此外，厂家也必须时刻提升他们 

治理排放物的技术。现在科技曰新 

月异，费用和成本也越来越廉宜， 

加上工业4.0的推波助澜，监督排 

放物的素质和含量已经变得越来越 

轻松简单。 

我相信，只要是合法的大型投 

资，资方不应吝啬这笔钱，毕竟这 

些工厂更看重他们的国际声誉，有 

者甚至在国外是上市公司，有者甚 

至是领著外国银行的贷款来马投 

资 

入fe非他们的工业废料属于剧毒危 

险物质，或者是治理费用达到天文 

数字，超乎资方的财力，或者是根 
本没有一个安全的治理方式——这 

样的工业活动要进来马来西亚，或 

许它连门都摸不到。 
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巫伊两党领袖为臝得马来人支持发表圣战和犹太人 

论，在多元民族的我国是极度不负责任的。这些制造 

仇恨的言论，在我国特别是穆斯林社群，都是可能点 

燃火药库的火头。 

斗州议席补选3月30曰提名后，正式进入选战攻防战。 

虽然这场补选共有4名候选人提名，不过选战将继续是守 

I 土的巫统代主席莫哈末哈山和希盟候选人史德兰对决的战役。 

巫统与伊斯兰党合作，在之前两场补选连下二城后，继续 

I再次合作出击晏斗。不过两党在金马国席和士毛月州席补选大 

I打种族和宗教课题，成功吸收马来人选票获胜后，晏斗补选不 

I只是再次故技重施，还变本加厉。 

巫统副主席依斯迈沙比里于30日晚在雪州与伊党主席哈迪 

阿旺同台演讲时更发出圣战论，要求马来族群支持巫伊两党， 

并将希盟政府指控成为民主行动党主导的反伊斯兰政府。而哈 

I迪则将反对巫伊合作的人指控成有如犹太人。 

也是雪州巫统主席依斯迈沙比里说，只要巫伊两党保持合 

I作，两党将可以在来届大选赢回雪州政权和重夺布城，因为雪 

I州共有56个州席，其中34席是马来人多数议席；而马来半岛 

的国席中，有126个国席属于马来人多数议席，全部拿下这些 

马来席，就可以取得国会下议院222议席的一半以上。 

巫伊两党领袖为赢得马来人支持发表圣战和犹太人论，在 

多元民族的我国是极度不负责任的。这些制造仇恨的言论，在 

I我国特别是穆斯林社群，都是可能点燃火药库的火头。 

在圣战论引来一片骂声后，依斯迈沙比里随即自圆其说， 

I说所谓的“圣战”并非真正意义上的战争，促非穆斯林不要担 

I心o 

巫伊合作在之前的两场补选确实让巫统和伊党争取到更多 

马来人的支持，但是，做为一个在民主制度下运作的政党，任 

I何人都不应该为了赢得选票，通过制造仇恨和玩弄民粹。否则 

即使赢得了政权，国家也将失去和谐，人民之间努力维持的互 

相谅解尊重的精神也将受到破坏。# 

圣战论太不该 
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取经甲河发展巴生河交通 
马六甲2日讯|雪州政府放 

眼，以马六甲河的成功转型为 

例，将巴生河打造成新的交通系 

统，舒缓交通堵塞问题。 

雪州大臣阿米鲁丁表示，当 

局正从清洁、美化及河岸发展的 

角度，探讨马六甲河的发展，希 

望从中获得经验，作为发展巴生 

河的努力。 

「马六甲河的转型，让它 

成为了一个崭新的发展区域及景 

点；在雪州，我们同样有如此的 

计划，要发展巴生河。」 

「我们已经有了一个行动 

框架，只是需要专家的意见和建 

议，来改变巴生河现有的情况， 

而马六甲河正好是可以借鉴的例 

子。」 

阿米鲁丁于周一晚参加与雪 

州和马六甲行政议员的晚宴上， 

受询时如此表示。 

他指出，巴生河发展规划 

早从2009年开始，但当时中央政 

府及州政府非来自同个执政党， 

加上数项阻碍因素，导致执行过 

程不顺利。「这项发展必须来自 

多方机构的合作，包括水利灌溉 

局。这次是很好的机会，我们也 

有信心能够继续推行是项巴生河 

发展计划。」 

他指出，马六甲成功创造出 

各种旅游特色的做法，也是雪州 

可以借鉴的地方，尤其是雪州具 

备地理优势。「游客通过航空路 

线踏入我国的其中一个入口，就 

是雪邦。」 
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祖萊達：垃圾土埋場改建 

2年内全國推廢料發電 
(吉隆坡2日讯）房 

屋及地方政府部长祖莱达 

说，政府预料会在未来2 

年在全国各州采用废料发 

电（WTE )管理系统，以 

确保废物管理更高效和经 

济。 

她今日在下议院回答 

公正党地不佬区国会议员 

钟少云的问题时表示，该 

部正在评估现有的土埋场 

作为开发废料发电工厂的 

合适场所。 
她表示，现有的“垃 

圾场”和垃圾土埋场花费 

成本很高，有关土地可用 

作其他更有用的用途。 

政府希望废料发电也 

将通过可再生能源的生产 

为国家带来收人。 

或寻求州政府拨地 

祖莱达在国会走廊召 

开新闻发布会时指出，房 

地部会先行在2年之内把现 

有垃圾土埋场转换为废料 

发电厂(WTE plant),假如 

没有土地才寻求州政府协 

助拨地兴建。 

她说，房地部优先处 

理现有的垃圾土埋场， 

任何还有空置土地面积介 

于10到20英亩的土埋场， 

一律将转为废料发电厂用 

途。 

“第二个做法，若现 

有的土埋场土不够大，我 

们就得向政府要求征地， 

不过我们需要的是策略性 

地点，至少足够处理整个 

州属的垃圾。 

“房地部已经派员到 

各州的场地巡视，随后也 

将向内阁提呈建议书以寻 

求通过》“ 

针对废物公园（Waste 
Park )的课题，她表示， 

该部已指示各州务大臣、 

首长或负责废料管理的行 

政议员，在两年内落实， 

方便政府以中央管理方式 

监督回各州的垃圾收厂作 

业。 

數機構聯合行動 

嚴禁塑廢料運入馬 

祖 莱达表示，政府 

将更加仔细检 

査，确保不会有非法工厂 

进口肮脏的塑胶废料到我 

国0 

她说，为了打击非法 

工厂进口危害环境的塑料 

废料，该部已与多个政府 

机构，如国能、雪州水供 

公司、环境局及职业安全 

及卫生局展开联合行动。 

她回答道北区国会议 

员拿督仄阿都拉的相关提 

问时指出，该部也与关税 

局合作，在人境处展开执 

法行动，严厉检查代码为 

"HS3915"的进口塑料废 

料，-旦发现相关塑料废 

料没有合法进口准证，就 

必须运返原来的国家。 
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凱里：出動15人2機器清洗 
议会发出1 18张 

IN通知函给违例业 

者，其中82张为通知业主自行拆 

除后巷的违例建筑，36张为业主 

必须提呈建筑图测给市议会。” 

他指出，后巷沟渠积累如 

此多的食物残渣，主要根源和是 

否有使用厨余滤油器有关。因此 

市议会卫生组在1月22至24日的 

检査行动中，检查98间食肆，发 

现有92间有安装滤油器，其中15 

间没有妥善处理滤油器和定时清 

理干净，另有7间没有装上滤油 

器。 

叶国荣表示，市议会也发 

现有11间食肆在后巷准备食材， 

23间在后巷进行洗涤工作。他指 

出，该区是美食中心集中点，但 

有些业者在营业数个月后就结 

业；他们于该区试水温的过程， 

通常不会大肆装修，而是以最低 

成本营业，导致后巷长期以来被 

忽略o 

他指出，达鲁益山集团在今 

年开始接管市议会的垃圾管理工 

作，以往市议会也进行后巷清理 

工作，但不比如今该集团采用大 

型机器来得有效和提高清洗沟渠 

的效率。他说，该集团也会一并 

处理后巷的垃圾问题，并在清理 

干净后巷后，市议会就会监督看 

哪间商店乱丢垃圾或制造卫生问 

题。 

今办市民会议吁商家出席 

叶国荣呼吁当地所有商家出 

席市议会于明天9时30分在蒲种 

金融中心（第二座）5楼举办的 

市民会议。 

该会议由市议会主席诺莱 

妮主持，希望通过与市议会进行 

双向交流，解决商家的问题，打 

造更好的蒲种公主城。他呼吁商 

家，不要相信第三方或中间人， 

因为往往是他们误导商家，以致 

一直无法申请到执照。 

他重申，市议会不会向商 

家征收费用，只要根据相关条规 

申请，并鼓励商家直接与市议会 

交流，不要通过中间人或代理。 

他也说，为了打造魅力公主城， 

接下来将在今年内举办一系列活 

动，包括美食嘉年华，希望能把 

人潮带至公主城。 

“我们也会找出在该区营业 

长达10年以上的商家来分享心得 

及经验，让其他商家取经，传授 

经验如何在该区长久经营。” 

、+鲁益山集团梳邦再 

M也分局主任凯里表 

示，该集团在2天内清洗公主 

城第2区后巷，尤其是沟渠， 

出动15人并使用2种机器，包 

括大型沟渠清理机器及抽吸 

机。他指出，在首日清洗时， 

在100公尺的沟渠内挖出8吨垃 

圾，接下来会分阶段进行清理 

工作。他说，清理沟渠后，才 

容易进行保养工作，就能以人 

手进行清理工作。 

他表示，后巷的油渍及食 

物残渣已积累很久，早已凝结 

达2呎深，因此必须敲打或用 

水枪喷射，才能吸抽沟渠内的 

垃圾。他也说，在吸抽完沟渠 

内的垃圾后，最后会将沟渠清 

洗干净，以恢复沟渠原本的样 

貌。 

每週清洗後巷溝渠 
吳玥紜（36歲，蒲種公主城食肆業者） 

“ 

我 
从蒲 

种肯 

纳里商业区搬迁至公 

主城已有一年多，但 

我们基本上没有使用 

到后巷。我们因担心 

卫生问题，而把后方 

封堵，也不打开后 

门。 

我发现有些业者 

在后巷兴建洗碗槽。 

尽管我们没有使用后 

巷，但由于担心其他人丢垃圾，因此每星 

期都会冲洗后巷沟渠。 

这里有多间食肆，后巷难免肮脏及有 

老鼠出没，因此在装修时，直接封堵所有 

洞孔，防止老鼠窜人。” 

外勞直接將垃圾倒入溝 
蔡常兵（45歲，蒲種公主城食肆業者） 

‘我丨 .在蒲种 

i公主城 

营业超过10年，市议会 

在这里进行后巷提升计 

戈|J，对这里的商家都有 

好处，但所有商家必须 

要合作k 

近3、4年来，可能 

是食肆越来越多，以致 

出现后巷的卫生问题。 

许多食肆老板不在，外 

劳员工就随便做，因此 

我曾亲眼目睹员工直接将垃圾倒人沟渠，导 

致沟渠阻塞、鼠患问题。 

我希望市议会作出提升时，给商家时间 

适应，这样商家也会给予配合。” 

葉叶丨 

20 

k国宋？曰出， 

rs, .蒲种公主城 

1^1第1区及第2区共有799 

m间店铺，分别是第1区 

.有395间及第2区有404 

间店铺，其中大部分 

为食肆。共有20条后巷 

涉及后巷提升计划。他 

表示，在这两天的清理 

§ T.作中，第2区两排72 

MJt间商店中，就有42间为 

食肆，是该区的“重灾 

区”和卫生最糟糕的后 

XI巷。 

|+ 检查628商店 

||] 96间非法营业 
叶国荣说，蒲种公 

主城第1区设有银行、霸级市 

场、娱乐中心、酒店及食肆 

等，第2区则有银行、医院、 

电子产品店、发廊及服装店 

等，两区均面对垃圾、后巷违 

例扩建及阻碍交通等问题。 

他透露，早前市议会走访 

上述2区商业区，检査628间商 

店业者是否拥有商业执照时， 

发现有执照的有512间，另96 

间为非法营业；另171间商店 

因没有营业而无法检査。 

1 •、 

.1 

•.-iSIF— 
市會提升蒲種公主城後巷 

_吆尺溝渠 
1.工作人员以人手挖掘沟渠内凝固的油渍及食物残渣 

2.由于后巷沟渠内积累已凝固的油渍及食物残渣，加 

剧清理工作过程。 

3.在采用大型机器清理后巷沟渠后，沟渠已恢复干淨 

及可顺畅排水。 

4.工作人员以大型沟渠清理机器及抽吸机清理沟燊内 

的i立圾。 

報道•莊舜婷 

(蒲种2日讯）100公尺长的商业区后巷沟 

渠内就挖出8吨重的油；查、食物残；查及i立圾！ 

配合梳邦再也市议会第16区居委会在蒲种公主城 

打造“魅力公主城”计划，市议会分别在昨日及今日 

并在 

高达2呎的油 

于蒲种公主城商业区后巷进行清理及提升丁作， 

“重灾区”后巷沟渠内，挖出巳凝固 

渣及食物残渣。 

梳邦再也市议员叶国荣今早带领《大都会》 

报记者巡视蒲种公主城第2区后巷时， 

会固体废料管理工作的达鲁益山集团 

15人及2个大型清理沟渠机器， 

渠。此外，由于部分业者已将后巷的沟渠封堵， 

当局必须撬开沟渠，才得以进行清理工作。 

社区 

亲睹接管市议 

DEB )派出 

以更有效清理后巷沟 

因此 

蒲种公主城第1区及第2区后巷进行提升计划，首阶段是将后巷清理千净。 叶国荣（右五）在众人陪同下巡视后巷沟渠清理工作，右三起为梳邦再 

也市议会第16区居委会财政郭光豪及凯里。 

發
1
1

8通

知
函
給
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,| ， . • . • • __ x_, _ 贡河的加 

禺撓黑區又淹了 

万 
'挠南北大道收费站 

出人口以及B27州 

际公路再度淹水。 

万挠州议员蔡伟杰指 

出，今R雨量庞大，马路上 

的视线亦仅有约十余呎之 

遥，相信大水是因为排水不 

及而引起的倒淹，但随着贡 

河滞洪池几近竣丁以及河域 

加宽工程的进行，灾情明显 

较过往更受到控制。 

行中。 

郑东和吁正视水灾 

马华蒲种区会副主席郑 

东和呼吁雪州政府必须认真 

看待沙登新村古腰河和沙登 

火车站前新街场大道频密泛 

滥成灾问题，促请史里肯邦 

安州议员欧阳捍华及希盟联 

邦政府属下的水利灌溉局及 
新街场大道公司一起合作解 

决水灾和疏通河流T.作。 
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答眼马华党要希望州政府给人民 

一"条安全釣道路：，左起为区会S彳主席 

杨元良、林国锋及组织秘书陈惓著。 

咨眼馬華黨盼州政府 
給又民一條安路 
(北海2日讯）马华各眼区会宣传局 

主任林国锋呼吁各眼国州市议员多注意当 

地民生问题，如道路需维修或提升安全措 

施，以保障人民安全。 

他说，从北海崙东埔路直上到南北大道人 

口的交通灯处，路上分界线已模糊不清，威胁 

公众安全。附近居民也频频投诉，出人组屋时 

的安全受影响，因为转弯处无法看清楚路上的 

白线，而对面的汽车也不知道该处是给居民转 

进安邦惹惹人民组屋的地方。 

“此处桥上左边的路面也凹凸不平，桥上 

的灯也损坏了，晚上很危险。” 

他说，此崙东埔大道虽属联邦政府所管， 

但槟州政府应该为了人民的安全，拨款铺平道 

路与画上分界线。 
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